
Till kommunstyrelsen angående trollbäckens framtid 

  

Jag förstår att man behöver bygga fler bostäder, 

Men så många som 1500 efter vendelsövägen tycker jag är ett för stort ingrepp 

Att göra om vårt trollbäcken till ett betongförorts samhälle med parker å bilköer 

vill jag motverka så långt jag kan! 

Det jag redan sätt hur man vill planera är för mig helt främmande!! 

Att bygga cykelbanor efter de stora lederna är bara korkat, vem vill gå å cykla där? 

Det finns fullt av andra ställen det skulle passa mycket bättre att anlägga dessa på 

för att få kortaste vägen mellan två platser, utnytja det som redan finns samt rusta upp 

å komplettera där vi boende redan går. 

Sen måste man förstå hur vårt dagliga liv ser ut  

Lite bakgrun.  

Trollbäcken har haft för få platser på skola å förskola så länge jag kan minnas d.v.s 

min bror Tommy 50år fick inte plats i trollbäckens skolor, min dotter 27år 

fick inte plats på dagis i trollbäcken, mina grannar måste åka förbi den skola 

500m hemifrån för att deras barn inte får plats där. Bor man i skälsätra 

HUR GÖR MAN DÅ?  Anlägga skola där vore bara korkat. vill ni veta varför ring mig. 

Vi behöver bilen, en del behöver fler för att hämta/lämna på dagis (förlåt förskola) 

 ta oss skälva till närmaste busshållplats åka å handla m.m.  Till det behövs. 

1 infartsparkeringar  

2 bra infrastruktur för cykel ,gående 

3 se till att Gudöbroleden får fyrfiligt för alla hela vägen inga getingmidjor 

4 skolor /dagis utan att behöva köra barnen till andra delar av kommunen 

VAD SKALL VI MED PARKER TILL? sluta med dessa dumheter, finns inget behov        

 de är till för mäniskor som bor i statarlänger på höjden! vi har fullt upp med våra trädgårdar  

Vill man ha lite naturupplevelse plock svamp/ bär, det är bara gå utanför dörren 



så hittar man detta. behöver man trottoar för att gå i skogen flytta någon annan stans. 

Christer Edberg 

Trollbäcken 

 


